
Sammanfattning	från	styrelsemöte	den	19	oktober	2021		
	

• Hemsidan	uppdateras	kontinuerligt	med	klubbens	aktiviteter	samt	aktuell	
information	gällande	SM	o	Derbyt.		
	

• BE	har	deltagit	på	SSRKs	möte	med	rasklubbar	och	avdelningar	gällande	”önskan”	om	
innehåll	till	kommande	funktionärsträff/spaniel	
	

• Föreningens	ekonomi	ser	fortsatt	god	ut.	Finns	idag	ca	99kkr	på	kontot,	och	vi	har	
170	betalande	medlemmar	för	medlemsåret	21/22	
		

• Ett	träningsjaktprov	planeras	i	början	av	november	i	Östergötland	
	

• SM	Arbetet	kring	arrangemanget	fortskrider	som	planerat.	
	

• Arbetet	kring	Hubertus	arrangemanget	fortgår	enligt	planerna	
	

• Nästa	möte	blir	den	18	november	2021	kl	19.30		
	
För	anteckningarna	står	
Yvonne	

	


